
Hoi Koen, 

Vooruitlopend op de verdere uitwerking heb ik alvast enkele vragen: 

Voorjaarsnota
Blijkbaar zijn we tegemoetgekomen in een bezwaar door Liander. Zijn er (gezien de procedure 
waarin de gemeente Zaltbommel verwikkeld is) nog meer tegenvallers mogelijk c.q. te verwachten?

Is er al onderzoek gedaan naar andere mogelijkheden van precariobelasting, bijvoorbeeld op de 
kabels van Ziggo, KPN of Reggefiber? 

Jaarstukken
Ik zie dat de totale opbrengst aan OZB jaarlijks lijkt te dalen van € 1.885 duizend in 2012 naar € 
1.808 duizend in 2013 naar € 1.754 duizend in 2014. De opbrengst voor 2014 is ruim 7% minder 
dan begroot. Graag een toelichting hoe dit kan en wat we er aan doen om dit op te lossen. 

Ik had nog een aantal andere vragen, maar die zijn inmiddels opgelost. Ik verwacht nog wel met 
aanvullende vragen te komen. 

Met vriendelijke groet, 

Dries


